

8D7N

山东有约

青岛 | 潍坊 | 泰安 | 曲阜 | 台儿庄

无购物站 & 无自费

ENGAGE IN SHANDONG

QINGDAO | WEIFANG | TAIAN | QUFU | TAIERZHUANG

NO SHOPPING STOP & NO OPTIONAL

CNTAO08_001



泰山

泰山是一座具有历史和文化意义的山。泰山被称为中国五大山的东部山脉。它与日出，出生和更新有关，并且通常被认为是五个中最重要的。

Mount Tai

Mount Tai is a mountain of historical and cultural significance. Mount Tai is known as the eastern mountain of the Five Great Mountains of China. It is associated with sunrise, birth, and renewal, and is often regarded the foremost of the five.



台儿庄古城 Tai'erzhuang Ancient Town

符号表示：★含门票；◎游览站点

第1天 吉隆坡 ✕ 青岛

集合于吉隆坡国际机场，飞往青岛。

第2天 青岛 -178公里- 潍坊

◎栈桥公园

季节限定：

4月11日-25日出发团安排：青岛中山公园赏樱花替换劈柴院小吃街
※按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准确。

★青岛啤酒博物馆（含品尝当日刚下线两款新鲜啤酒）
中国最好的啤酒，你可以了解青岛啤酒的世纪历史，并品尝两种最新鲜的啤酒。

季节限定：

3月20日-4月10日出发团安排：青岛十梅庵赏梅花
9月出发团安排：葡萄园采摘新鲜葡萄（园内任摘任食）
※按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准确。

★杨家埠民俗大观园（赠送风筝）
世界风筝的发源地，这里已有五百年刻印木版年画历史，在此可欣赏形态各异的风筝制作及木版年画现场刻印展示。

第3天 潍坊 -207公里- 济南 -153公里- 曲阜

◎黑虎泉

黑虎泉是一个具有重要文化意义的自流岩溶泉，位于中国山东省济南市。

◎大明湖

大明湖被誉为“泉城明珠”，由众多天然泉水汇集而成。

◎曲水亭街

是中国山东省济南市历史中心的一条具有重要文化意义的小巷。

季节限定：

3月20日-4月15日出发团安排：百花公园赏迎春、玉兰、芍药、牡丹
※按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准确。

第4天 曲阜 -164公里- 台儿庄

★孔庙+大成殿 

孔庙为祭祀孔子的本庙，世界文化遗产，大成殿是中国三大殿之一。

★台儿庄古城

【游船古城】【摇橹船夜游古运河】

台儿庄古城，有“天下第一庄”之称（清乾隆赐），是中国国内规模最大的古城，有“中国最美水乡”之誉。被世界旅游组织称为“活着的古运河”。



大明湖 Daming Lake

第5天 台儿庄 -235公里- 泰安

★泰山（含环保车及双程缆车上下山） 

五岳之首，世界自然与文化双遗产，参观南天门、天街、摩崖石刻玉皇顶，感受“会当凌绝顶、一览众山小”的磅礴气势。

季节限定：

4月1-15日出发团安排：泰山赏桃花或杏花
4月1-20日出发团安排：草莓园采摘草莓（园内任摘任食）
5月5-15日出发团安排：樱桃园采摘樱桃（园内任摘任食）
6月1-20日出发团安排：果园内采摘油桃或杏（每人限摘4个）
7月1-8月15日出发团安排：桃园内采摘桃子（每人限摘4个）
※按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准确。

第6天 泰安 -147公里- 淄博 -112公里- 潍坊

◎周村古街+周村烧饼博物馆（品尝烧饼及DIY）

周村烧饼被列入国家非物质文化遗产的传统美食，距今有1800多年的历史，以“薄、香、酥、脆”著称。

★中国古车博物馆

季节限定：

8月16-10月15日出发团安排：
采摘“生命之果”无花果（每人限摘400克）替换中国古车博物馆

第7天 潍坊 -178公里- 青岛

★德国总督府官邸旧址

100多年前德国侵占青岛时期的总督官邸，其建筑风格呈德国古堡式，也是青岛百年德式建筑的经典之作。

★小鱼山公园

园内山岩峻秀草木葱茏独具风韵，山顶还可远眺“红瓦、绿树、碧海、蓝天”无敌美景。

◎八大关风景区

八大关是由古代军事堡垒命名的街道组成。它原本是德国人在青岛是德国保护国（1897-1914）时建造的住宅区。

季节限定：

11月10日-30日：八大关赏红枫及金黄色银杏叶
※按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准确。

★25楼旋转餐厅享用下午茶

◎台东商业步行街

第8天 青岛 ✕ 吉隆坡

◎奥林匹克帆船中心

是为了迎接奥运帆船比赛、打造世界帆船之都而建，第29届奥运帆船赛曾在这里举办。

午餐后，送往机场，返回温馨的家。



泰山 Mt.Tai

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Qingdao

Assemble at KLIA for flight to Qingdao.

DAY 2 Qingdao -178km- Weifang

☺Zhanqiao Park

Seasonal Arrangement:

Dep date on APR 11th – 25th: Pichaiyuan Local Snacks Street will replace by Cherry Blossom in Zhongshan Park.

※The floral growing season is subject to weather conditions.

★**Qingdao Beer Museum** (Include 2 type of beer tasting)
The best beer in China, you can know the century history of Qingdao beer, and taste two types of the freshest beer.

Seasonal Arrangement:

Dep date on MAR 20th – APR 10th : Plum Blossom in Zhongshan Ten Mei An.

Dep date on SEP : Grape plucking (Pluck and taste in the farm)

※The floral growing season is subject to weather conditions.

★**Yangjiabu Folk Village** (Complimentary kite)
The birthplace of the world's kites, there are five hundred years of engraved woodblock new year painting history, where you can enjoy different forms of kite making and woodcut New Year pictures.

DAY 3 Weifang -207km- Jinan -153km- Qufu

☺**Black Tiger Spring**

The Black Tiger Spring is a culturally significant artesian karst spring located in the city of Jinan, Shandong Province, China.

☺**Daming Lake**

Also named as the pearl of Jinan. Daming Lake is a natural lake formed after all springs converge.

☺**Qushuiting Street**

Qushuiting Street is a culturally significant alley in the historical center of the City of Jinan, Shandong Province, China.

Seasonal Arrangement:

Dep date on MAR 20th to APR 15th: Enjoy spring flowers such as magnolia, chinese peony in Baihua Park.

※The floral growing season is subject to weather conditions.

DAY 4 Qufu -164km- Taierzhuang

★**Confucius Temple + Dacheng Hall** 🏛️

It is a temple for the veneration of Confucius and the sages and philosophers of Confucianism in Chinese folk religion and other East Asian religions.

★**Taierzhuang Ancient Town**

[Boat Ride along ancient city] [Sculling Boat ride along canal to enjoy night view]

The World Cultural Heritage site of Tai'erzhuang Ancient Town is at the center of the Beijing-Hangzhou Grand Canal, and it boasts of being the most beautiful water town in China.

DAY 5 Taierzhuang -235km- Taian

★**Mt. Tai** (Includes shuttle bus & Return Trip on Cable Car) 🏔️

It's known as the eastern mountain of the Five Great Mountains of China. It is a mountain of historical and cultural significance. It is associated with sunrise, birth, and renewal, and is often regarded the foremost of the five.



采摘草莓 Strawberry plucking

Seasonal Arrangement:

Dep date on APR 01st – 15th: Peach blossom and Apricot Blossom at Taishan.

Dep date on APR 01st – 20th:

Strawberry plucking (Eat all you can at the farm)

Dep date on MAY 05th – 15th:

Cherry plucking (Eat all you can at the farm)

Dep date on June 01st – 20th:

Nectarine or Armeniaca plucking (4 pcs per person)

Dep date from JUL 01st – AUG 15th :

Peach plucking (4 pcs per person)

※The floral growing season is subject to weather conditions.

DAY 6 Taian -147km- Zibo -112km- Weifang

☺**Zhoucun Ancient Street + Shao Biscuit Museum**

(DIY Shao Biscuit & tasting)

Shao Biscuits is listed as a traditional food of the national intangible cultural heritage. It has a history of more than 1800 years and is known as "thin, fragrant, crisp and crisp".

★**China Ancient Chariots Museum**

Seasonal Arrangement:

Dep date on AUG 16th – OCT 15th: China Ancient Chariots Museum will replace by Fig plucking (400g per person).

DAY 7 Weifang -178km- Qingdao

★**The German Government's Residence**

Its architectural style is German castle-style, and it is also a classic of old German architecture and most luxury building made by German.

★**Fish Hill Park**

The best place for enjoying the European style houses of Qingdao.

☺**Badaguan Scenic Area**

Badaguan is made up of streets named after great military forts of the ancient times. It was originally a residential area for the Germans built when Qingdao was a German protectorate (1897-1914).

Seasonal Arrangement:

Dep date on NOV 10th – 30th: Maple Leaves & Ginkyo Leaves

※The floral growing season is subject to weather conditions.

★**25th Floor Revolving Restaurant Afternoon Tea**

☺**Taidong Walking Street**

DAY 8 Qingdao ✈ Kuala Lumpur

☺**Olympic Sailing Center**

The center was created to cater for the sailing section in the 29th Olympics Games. Because of this, Qingdao was named a sailing city.

After lunch, transfer to airport, home sweet home.



行程亮点 HIGHLIGHTS

【体验】

烧饼DIY | 季节限定：赏花，採果乐

【景点】

台儿庄 - “中国最美水乡”之誉
泰山 - 世界文化与自然双重遗产、中国5A级旅游景区
孔庙 - 世界文化遗产
青岛啤酒博物馆 - 著名啤酒厂

【享受】

25楼旋转餐厅享用下午茶 | 船游古城 | 品尝两款新鲜啤酒

【品尝】

船歌鱼海鲜水饺 | 青岛大锅蒸汽海鲜宴 | 孔府家宴 | 青岛龙趸鱼火锅 | 运河全福宴 | 明湖菜风味



德国总督府官邸旧址 The German Government's Residence

【EXPERIENCE】

DIY Shao Biscuit |
Seasonal Arrangement : Flower season, Fruit Plucking

【ATTRACTIONS】

Taierzhuang - The most beautiful water town in China.
Mt. Tai - UNESCO World Cultural & Natural Heritage, 5A scenic spots in China
Confucius Temple - UNESCO World Heritage
Qingdao Beer Museum - Famous brewery

【ENJOY】

25th Floor Revolving Restaurant Afternoon Tea |
Boat Ride along ancient city | 2 Type Of Beer Tasting

【GOURMET】

Seafood Dumpling | Qing Dao Steam Seafood Cuisine |
Kong Cuisine | Fish Steamboat Cuisine | Canal Cuisine |
Ming Lake Cuisine



刺参 Japonicus

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	机上用餐 On Board	德式风味+1 杯原浆啤酒 80 German Cuisine+1 glass of draught beer	青岛香格里拉大酒店 或 同级 Qingdao Shangri-la Hotel or similar
2	酒店 Hotel	青岛龙趸鱼火锅 100 Fish Steamboat Cuisine	潍县风味 60 Huaixian Cuisine	潍坊蓝海大酒店 或 同级 Weifang Blue Horizon Hotel or similar
3	酒店 Hotel	明湖菜风味 100 Ming Lake Cuisine	孔府家宴 120 Kong Cuisine	曲阜香格里拉大酒店 或 同级 Qufu Shangri-la Hotel or similar
4	酒店 Hotel	运河全福宴 80 Canal Cuisine	晚餐自理 Own Expenses	荷田客栈 或 同级 Hetian Inn Hotel or similar
5	酒店 Hotel	粤菜风味 60 Cantonese Cuisine	酒店自助餐 120 Hotel Buffet	泰山宝盛大酒店 或 同级 Taishan Blossom Hotel or similar
6	酒店 Hotel	淄博博山菜风味 60 Wild Vegetable Cuisine	中式料理 80 Chinese Cuisine	潍坊蓝海大酒店 或 同级 Weifang Blue Horizon Hotel or similar
7	酒店 Hotel	船歌鱼海鲜水饺+青岛本帮菜 60 Seafood Dumpling + Qingdao Cuisine	青岛大锅蒸汽海鲜宴 190 Qing Dao Steam Seafood Cuisine	青岛香格里拉大酒店 或 同级 Qingdao Shangri-la Hotel or similar
8	酒店 Hotel	午餐自理 Own Expenses	机上用餐 On Board	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条规:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
- 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与蘋果旅遊团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 蘋果旅遊一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条规, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

中国团 - 附加条规:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会有售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Printed Date: SEP 2022